
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 25/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης, κ. Κ. Πιερρακάκη 
  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Υποβάθμιση των ΕΛΤΑ στη Σάμο» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Κάτοικοι του Δήμου Ανατολικής Σάμου μας εξέφρασαν την αγανάκτησή τους για την 
απαράδεκτη, όπως καταγγέλλουν, μείωση των ταχυδρομικών διανομέων στην  περιοχή 
τους, από τέσσερις (4) σε έναν (1), μέσα στη πόλη της Σάμου, την επιβάρυνση του 
διανομέα Πυθαγορείου με την αλληλογραφία του Πύργου και την μείωση από τρεις (3) 
σε έναν (1) των διανομέων του Καρλοβασίου. Θεωρούν οι ως άνω ότι, η κυβερνητική 
απόφαση θα επιφέρει αρνητικές επιπτώσεις στην εξυπηρέτηση των κατοίκων της 
περιοχής, όπως δυσκολία πρόσβασης στις υπηρεσίες των ΕΛΤΑ, καθυστερήσεις και 
μεγάλη ταλαιπωρία στην εξυπηρέτηση  συνταξιούχων και υπερήλικων. Παράλληλα, μας 
ενημέρωσαν για τις τριτοκοσμικές συνθήκες υπό τις οποίες αναγκάζονται να εργάζονται 
και να εξυπηρετούν τους κατοίκους της Σάμου οι υπάλληλοι των ΕΛΤΑ της πόλης, 
εξαιτίας της αδικαιολόγητης καθυστέρησης στη μεταστέγαση των τμημάτων της άνω 
υπηρεσίας, σε άλλο κατάλληλο κτήριο, μετά τον πρόσφατο καταστροφικό σεισμό στο 
νησί τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Προτίθεσθε να επανεξετάσετε και να αναθεωρήσετε την απόφασή σας, όσον αφορά 
στη μείωση του αριθμού των ταχυδρομικών διανομέων στον Δήμο Ανατολικής Σάμου; 
 
2. Πότε θα γίνει η μετεγκατάσταση των υπηρεσιών των ΕΛΤΑ Σάμου σε άλλο κτήριο, 
μετά τις φθορές που υπέστη το υπάρχον κτήριο εξυπηρέτησης των κατοίκων από τον 
πρόσφατο καταστροφικό σεισμό; 
 
3. Προτίθεσθε να προχωρήσετε στην ιδιωτικοποίηση των ΕΛΤΑ στην χώρα μας; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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